
Zápis  
z Valné hromady Hradeckého klubu veslařů DTJ-HK v pondělí dne 27.2.2023 

v 17 hod v restauraci areálu DTJ-HK (dále jen „VH“) 
 

1. Kontrola seznamu členů VH s hlasem rozhodujícím (dále jen „Členů“)  
 
Předložený Seznam 21 členů VH s hlasem rozhodujícím, zaslaný mailem 
9.2.2023 ani 3 dodané plné mocí k zastupování Členů nebyly rozporovány.        
 
 

2. Schválení jednacího řádu VH a programu VH  
 
Jednací řád VH a program VH byly schválený hlasováním (15 pro, 0 proti, 0 
zdržení se hlasování). V dalších bodech zápisu je dodržován stejný formát zápisu  
hlasování  (*-*-*). 
 
 

3. Schválení sloučené volební, mandátová a návrhová komise (dále jen 
„Komise“) a jejího předsedy, který je i ověřovatelem zápisu 
 
Byla navržena Komise ve složení 

 Leoš Heger (předseda) 

 Libor Kopřiva (člen) 

 Jan Všetečka (člen)  
Hlasováním (15-0-0) byla Komise schválena.  

 
  

4. Zpráva Komise o počtu členů VH s hlasem rozhodujícím, členů osobně 
přítomných, členů pověřených Plnou mocí a zpráva o usnášeníschopnosti 
VH. 
 
Komise uvádí, že počty účastníků jsou následující 

 12 Členů je osobně přítomno 

  3 Členové v zastoupení jsou potvrzení předanými plnými mocemi 

  1 Člen je omluven 

  5 Členů je nepřítomno 
Komise konstatuje, že při  21 delegátech je k nadpoloviční většina 15 hlasů 
a VH je tudíž usnášeníschopná. 
 
Z ostatních členů klubu jsou přítomní 3 členové bez hlasu rozhodujícího.    

 
  

5. Schválení zpráv za r. 2022 – hospodaření, členská základna, činnost 
 

Po krátkém představení předem zaslaných podkladů a po diskuzi byly 
hlasováním s výsledkem 15-0-0 hlasů vysloven souhlas s výročními  
zprávami za rok 2022 (zpráva finanční, zpráva o vývoji členské základny a 
zpráva o aktivitách klubu).  

 



   
 

6. Plány hospodaření, sportovních aktivity a pro další činnosti v r. 2023.    
 
a) Plány na r. 2023 představil předseda klubu Pavel Horáček. 

  Příprava venkovního úložiště lodí byla podložená plánem, projednaným 
s jedním z možných dodavatelů.  Byla podána žádost o grant Města HK 
v ceně cca 290tis. Kč, při které je nutno navíc počítat s min. spoluúčastí 
klubu cca 72 500Kč. Je připravováno výběrové řízení na dodavatele.  

 Vzhledem k výši celkové částky a aktuálního stavu veslařského účtu cca 260 
tis. Kč budou další výdaje prozatím omezené pouze na údržbu, zajištění 
trenérské činnosti a na účast mládeže alespoň na dvou regatách. Další 
výdaje bude možno plánovat až po výběru členských příspěvků (začátkem 
dubna) a po rozhodnutí Města HK ohledně žádaného grantu koncem 
března. 

 Běžná údržba přístaviště a lodí bude zatím zajišťována svépomocně. 

 Klub se bude snažit zajistit pravidelné společné tréninky dospělých cca jednou 
týdně.  

 Brigádnická povinnost je řešena ve směrnici Členské příspěvky 2029 – viz 
další bod. 

 Návrh DTJ-HK obsadit jednu z garáží za stávajícím úložištěm lodí (loděnicí) 
externím subjektem (potápěči) bude ještě výborem HKV projednána 
s vedením DTJ-HK.  

VH vyslovila souhlas s výše uvedenými plány hlasováním s výsledkem 15-
0-0.   

 
b) Předseda klubu Pavel Horáček informoval o změnách v předem zaslaném 

návrhu vnitřní směrnice Členské příspěvky 2023. 

 Velikost a struktura běžných členských příspěvků výrazněji nemění. Režim 
příspěvků pro vysokoškolské studenty se upravuje na 2000,-Kč, pokud 
příslušná škola klubu nehradí náklady za výuku či zapůjčení veslařského 
materiálu.  

 Jednorázový vstupní členský příspěvek se zvyšuje na 1600,-Kč a vztahuje se i 
na členy, kteří jsou starší než 15 let.  

 Poplatek 4000,-Kč pro dospělé se krátí o slevu 2000,-Kč stávajícím členům 
klubu, kteří výrazně omezí veslování a posilování v klubu, ale přesto chtějí 
zůstat plnoprávnými členy.  

 U brigád pro klub zůstává roční povinnost odpracovat 10 hod/rok, avšak mění 
se organizace brigád.  

 Vratná záloha na zapůjčení klíče od loděnice se zvyšuje na 200,-Kč. 
Po diskuzi a po menších upřesněních návrhu hlasovala VH s výsledkem 15-0-0 
a vnitřní směrnici Členské příspěvky r. 2023 schválila.  
  
 
 

7. Diskuze a různé 

 Pavel Horáček a Leoš Heger připomněli nutnost začátkem března obnovit 
závodní registrace v rámci Českého veslařského svazu (ČVS), které jsou 
vedle závodních aktivit a rozsahu členské základny součástí hodnocení klubů. 



Nové žádosti o registrace lze předkládat ČVS i mimo březnový termín. Klub 
administrativní poplatky svazu hradí. 

 ČVS požaduje po klubech novou agendu (hlášení stavu členské základny) 
pravidelně kvartálně. V rámci zajišťování administrativních agend zajistí tuto 
činnost L. Heger   

 Rudolf Knorr jako člen výboru přislíbil organizování hromadných tréninků 
dospělých. 

 HKV přislíbil účast na propagační sportovní akci Univerzity Hradec Králové 
(24.4.2023 od 12 hod., areál UHK u Orlice) 

 Aktuálně byl zahájena akce DTJ-HK Výstavba nového parkoviště. Po dobu 
stavby lze očekávat částečné omezení příjezdu a manipulací v areálu. O 
případných rozsáhlejších omezení bude výbor klubu člen informovat. 

Uvedené informace bere VH na vědomí.  
 

 
 
Pavel Horáček 
předseda HKV DTJ-HK  
 
 
 
Leoš Heger 
kontrola zápisu 
 

 

Přílohy:  

 Prezenční listiny delegátů a ostatních členů HKV na Valné hromadě, včetně 

Plných mocí k zastupování delegáta  

 Schválená vnitřní směrnice Členské příspěvky r. 2023 

 

V Hradci Králové, 02.03.2023 
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